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ZAPISNIK o radu 7. sjednice Skupštine Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci održane dana 

19. siječnja 2023. godine s početkom u 18:45 sati  

  

 

Sazvala:  

 

Predsjednica 

Ime i prezime  Potpis  

 

Lana Par 

  

  

  

 

7. sjednica Skupštine Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci  

 

 

1.  

Mjesto  Medicinski fakultet, Vijećnica Početak:   19:00 

Dan i datum  19. siječnja 2023. (ponedjeljak) Završetak:   21:30 

 

2.  Prisutni:  Sjednici prisustvuju članovi Skupštine:  

Potpisna lista u privitku 

3.  Ostali prisutni:  Potpisna lista u privitku. 

4.  Odsustvo 

opravdali: 

/  

  

  

  

5.  

  

  

  

Dnevni red:  

Predsjednica predlaže sljedeći dnevni red:  

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Izvještaj predsjednice; 

3. Izvještaj voditelja ureda; 

4. Izvješća predstavnika studentskih zborova sastavnica; 

5. Imenovanja i prijedlozi imenovanja članova/ica i njihovih 

zamjenika u povjerenstva i tijela; 

6. Natječaji; 

7. Financijski izvještaji za 2022.; 

8. Izvještaj Studentskog pravobranitelja Sveučilišta u Rijeci 

za 2022. godinu; 

9. United Nations Youth Delegate – predstavljanje suradnje; 

10. Potvrda zapisnika; 

11. Razno; 

 

 
1 SZSUR = Studentski zbor Sveučilišta u Rijeci  



 

Tijek izlaganja i rezultati sastanka 

Ad 1. Usvajanje dnevnog reda 

Predsjednica SZSUR-a Lana Par je uvodno pozdravila sve prisutne i otvorila rad 7. sjednice 

Skupštine SZSUR-a. Predsjednica je pritom predložila dnevni red 7. sjednice, a koji se mogao 

pronaći u materijalima u MS Teams timu Skupština ak. god. 2022./2023. – u kanalu 7. sjednice 

(dalje u tekstu: MST kanal 7. sjednice). Također je uvidom u potpisnu listu utvrđeno da je 

sjednici prisutna većina člana/članica s pravom glasa, te su odluke koje Skupština donese na 

7. sjednici, pravovaljane. Prisutni članovi jednoglasno su usvojili dnevni red 7. sjednice 

Skupštine SZSUR-a. 

Zaključak:  Zadužena osoba:  Rok:  

Dnevni red 7. sjednice Skupštine Studentskog 

zbora Sveučilišta u Rijeci jednoglasno je 

usvojen. 

-  - 

  

Ad 2. Izvještaj predsjednice 

Predsjednica SZSUR-a Lana Par ukratko je iznijela izvještaj predsjednice, odnosno sam rad 

SZSUR-a u razdoblju od protekle sjednice održane uživo u prosincu. Predsjednica je istaknula 

da se održala Sveučilišna brucošijada i popratne aktivnosti te se zahvalila svima koji su 

doprinijeli angažmanom u organizaciji iste, održana je Božićna akcija darivanja koju su 

organizirale i koordinirale kolegice Nadja Čekolj i Nina Vukelić te im je na provedbi zahvalila. 

Predsjednica je zatim istaknula da se održala 4. i 5. sjednica Hrvatskog studentskog zbora. Na 

4. sjednici sudjelovali su od strane SZSUR-a Lana Par, Antonela Lacković i Larisa Poljak, dok 

su na 5. sjednici sudjelovali Lana Par, Ana Brekalo, Dino Markić i Slobodan Šolaja. 

Predsjednica je ukratko prisutnima sažela sadržaje sjednica, imenovanja i sl. Predsjednica je 

zatim spomenula i održavanje sastanka voditelja ureda pri SZSUR-u s ciljem formiranja plana i 

programa rada za 2023. godinu, kao i održavanje sjednice Stručnog vijeća Centra za studije. 

Posljednje je predsjednica istaknula sastanak s predstavnicima Studentskog zbora Sveučilišta 

u Dubrovniku s naglaskom na pitanja studentskog standarda, a osobito na temu studentske 

prehrane. 

Zaključak:  Zadužena osoba:  Rok:  

Prisutni su izvještaj primili na znanje. -  - 

 

Ad 3. Izvještaj voditelja ureda 

Dino Markić podnosi izvještaj rada Ureda studentskog pravobranitelja, te ističe kako su u 

predmetnom razdoblju od 14. prosinca do 19. siječnja zaprimljena dva upita pri čemu nije bilo 

potrebe za daljnjim postupanjem već su upiti bili adekvatno riješeni putem e-maila. U 

navedenom razdoblju izmijenjena je web stranica te je prilagođena novom programu rad. Ured 

je prisustvovao predavanju Seksualno nasilje na Sveučilištu pri čemu su bili pozvani i 

pravobranitelji pojedinih sastavnica. Ured je sudjelovao na sastanku Hrvatskog studentskog 

zbora održanom u Osijeku 14.1.2023. Ured je zaprimio dvije prijave za članove Ureda od 

strane Elizabet Radovan i Luane Maksimović, čije se imenovanje predlaže primanjem izvješća 

na znanje. 



 

Laura Nežić podnosi izvještaj rada Ureda za društvene aktivnosti te ističe kako je Ured 

organizirao Karaoke borbu u River pubu, sastanak sa savjetnicom za program u Art kinu, 

gđom. Anom Šegrt, gdje je dogovorena manja cijena karata - 2,65 eura po studentu, te 

program filmova za trenutnu akademsku godinu, te kako postoji mogućnost projekcije filmova 

na Građevinskom fakultetu. Ured je zaprimio dvije prijave za članove Ureda od strane Matije 

Vižintina i Anamarije Šepl, čije se imenovanje predlaže primanjem izvješća na znanje. 

Alen Mataić podnosi izvještaj rada Ureda za IT te ističe kako je u predmetnom razdoblju, Ured 

imao sljedeće aktivnosti: održavanje mrežnih stranica SZSUR-a, apeliranje na predstavnike 

sastavnica i voditelje ureda da ažuriraju podatke na stranicama SZSUR-a, za svoje sastavnice 

i urede te je na stranici SZSUR-a dodan „gumb“ sa linkom na kalendar, u koji će se ubuduće 

unositi svi događaji SZSUR-a, te su predstavnici podsjećani da promijene svoja imena na 

svojim slikama s konstituirajuće sjednice, kako bi se ažurirale slike na stranici Skupštine. 

Ivona Marešić podnosi izvještaj rada Ureda za kulturu te ističe kako je u predmetnom razdoblju 

Ured imao sljedeće aktivnosti:  suradnju sa Studenskim kulturnim centrom u Rijeci - dogovoren 

je sastanak, napravljen je vizual za Ured za kulturu i Ured za studente s invaliditetom,, te je 

sogovoreno fotografiranje voditelja ureda, u srijedu (25. siječnja) na Učiteljskom/Filozofskom 

fakultetu u Rijeci. 

Nina Vukelić podnosi izvještaj Ureda za izdavaštvo i odnose s javnošću te ističe kako je u 

predmetnom razdoblju Ured imao sljedeće aktivnosti: održana je humanitarna akcija pod 

nazivom „Akcija darivanja pri Studentskom zboru Sveučilišta u Rijeci“, dostavljeni su slatkiši 

Srednjoj školi Ivana Trnskog Hrvatska Kostajnica, zatim dostavljene su plišane igračke te 

prehrambeni proizvodi Caritasovom domu za ženu i djecu žrtve obiteljskog nasilja, 

dodostavljene su higijenske potrepštine i školski pribor dječjem domu „Tić“ kao i dječjem domu 

„Ivana Brlić Mažuranić“ u Lovranu, objavljen je događaj „Od ideje do projekta“, izrada vizuala 

za Karaoke borbu fakulteta, izrada zahvalnica za sve sudionike i volontere pri humanitarnoj 

akciji. 

Nina Mrvić podnosi izvještaj Ureda za potporu studentima s invaliditetom te ističe kako je u 

predmetnom razdoblju Ured imao sljedeće aktivnosti: realizaciju i planiranje radionica 

„StuDENT“ u suradnji sa studentima Dentalne medicine, promociju stolnog tenisa kao sporta 

osoba s invaliditetom i obilježavanje Međunarodnog dana obrazovanja 24. siječnja 2023. 

godine. 

Predsjednica je u ime Tiyyje Selimović, voditeljice Ureda za znanost iznijela izvještaj u kojem je 

napomenuto da je Ured imao sljedeće aktivnosti: pripreme za organizaciju radionice “Osnove 

znanstvenog pisanja”, aktivna suradnja s članovima organizacijskog odbora “Tjedan mozga”, 

pomoć pri organizaciji “Tjedan mozga”,  član organizacijskog odbora, odnosi s javnošću-

planiranje eventa s voditeljicom Science caffe-a. 

Prisutni članovi su jednoglasno primili na znanje navedena izvješća, kao i imenovali predložene 

članove Ureda studentskog pravobranitelja i Ureda za društvene aktivnosti. 

Zaključak:  Zadužena osoba:  Rok:  

Prisutni su izvještaje primili na znanje. 

Prisutni su primanjem izvješća na znanje 

imenovali Elizabet Radovan i Luanu Maksimović 

za članice Ureda studentskog pravobranitelja, 

te Matiju Vižintina i Anamariju Šepl za članove 

Ureda za društvene aktivnosti. 

-  - 

 



 

Ad 4. Izvješća predstavnika studentskih zborova sastavnica 

Predsjednica je potom zamolila prisutne predstavnike studentskih zborova sastavnica da 

iznesu izvješće o radu svoje sastavnice.  

Larisa Poljak iznijela je izvješće u ime sastavnice Fakultet za matematiku, Eugen Car podnio je 

izvješće za Medicinski fakultet, Antonela Lacković podnijela je izvješće za Odjel za 

biotehnologiju, Alen Mataić podnio je izvješće za Pomorski fakultet, Kristian Tončić podnio je 

izvješće za Pravni fakultet, David Kralj podnio je izvješće za Fakultet za menadžment u turizmu 

i ugostiteljstvu, Lara Hadžiselimović je podnijela izvješće za Filozofski fakultet te je Nikolas 

Paljuh podnio je izvješće za Akademiju primijenjenih umjetnosti. Ostale sastavnice nisu 

dostavile svoja izvješća, dok se navedena primaju na znanje. 

Zaključak:  Zadužena osoba:  Rok:  

Izvješća sastavnica koje su podnijele izvješće 

primaju se na znanje. 

-  - 

 

Ad 5. Imenovanja i prijedlozi imenovanja članova/ica i njihovih zamjenika u povjerenstva i 

tijela 

Predsjednica je uvodno prisutnima skrenula pozornost da Natječaj SZSUR za financiranje 

studentskih programa u 2023. godini završava 31. siječnja, te je stoga potrebno imenovati 

članove povjerenstva za evaluaciju projekata pristiglih na Natječaj SZSUR za financiranje 

studentskih programa u 2023. godini, te evaluaciju izvještaja koji su bili prijavljeni u 2022. 

godini potrebno je dostaviti prijedloge imenovanja, a ista nisu učinjena na prošlim sjednicama 

jer su izostali prijedlozi te prošla sjednica nije održana. Predsjednica je još jednom apelirala na 

ozbiljnost shvaćanja ovog zadatka i zamolila sve koji to još nisu da imenuju svoja Povjerenstva. 

Predsjednica je još jednom ponovila da se povjerenstva plaćaju i to na sljedeći način: 0-5 

projekata 70 kn 10 eur, 6-10 projekata 175 kn 25 eur, 11-15 projekata 280 kn  40 eur, 16 i 

više projekata  350 kn 50 eur. Članovi povjerenstva na razini Sveučilišta primaju naknadu u 

iznosu od 2300,00 kn (305.26 EUR). Samo osobe koje će sudjelovati u evaluaciji ostvaruju 

pravo na naknadu, ili u slučaju da će u evaluaciji sudjelovati član i zamjenik sukladno 

međusobnom dogovoru dijele naknadu. Naknada se isplaćuje putem ugovora o obavljanju 

studentskog posla. Obrasce ugovora je potrebno izraditi na Studentski zbor Sveučilišta u Rijeci 

s opisom posla “član povjerenstva”, a iste će biti potrebno dostaviti prije početka evaluacije. 

Period rada je 1. veljače do 28. veljače.  

 

Predsjednica je zatim prisutnima iznijela potrebu imenovanja Programskog vijeća od strane 

SZSUR-a, te je ukratko objasnila što je Programsko vijeće - radno tijelo koje ima za cilj usvojiti 

prijedlog cjelokupnog programa SDF-a, na prijedlog postojećih radnih grupa, sastoji se od četiri 

člana od čega dva člana bira svaka stranka. Mandat članova Programskog vijeća prestaje 

nakon realizacije projekta SDF. Predsjednica je zatim predložila za članove Programskog 

vijeća: Lanu Par i Eugena Cara, dok je Slobodan Šolaja predložen za koordinatora projekta – 

project managera. Prisutni su navedeni prijedlog usvojili jednoglasno. 

 

Predsjednica je nastavno na činjenicu da su se SZSUR-u obratili iz Studentskog centra, a 

vezano uz postupak vezan uz sankcioniranje studentice u Studentskom domu. Predsjednica 

je prisutnima objasnila da u takvom postupku sudjeluje i Voditelj ureda za studentski standard, 

te je obzirom na činjenicu da je taj Ured trenutno bez voditelja, predložila da se Dino Markić 



 

kao sveučilišni studentski pravobranitelj imenuje kao vršitelj dužnosti Ureda za studentski 

standard. Prisutni članovi su jednoglasno podržali prijedlog predsjednice. 

 

Predsjednica je zatim istaknula da je potrebno imenovati i članove unutarnje prosudbe sustava 

osiguravanja kvalitete, te je za članove predložila: Lanu Par, Mariju Špoljarić, Nedu Sindik, Ninu 

Vukelić, Eugena Cara i Antonelu Lacković. Prisutni članovi su jednoglasno podržali prijedlog 

predsjednice. 

 

Završno predsjednica je zaključila da je potrebno i imenovati predstavnika SZSUR-a u Vijeće 

za rodnu ravnopravnost, te je za navedeno predložila imenovanje Dina Markića. Prisutni članovi 

su jednoglasno podržali prijedlog predsjednice. 

Zaključak:  Zadužena osoba:  Rok:  

Još jednom je apelirano na predstavnike koji 

nisu imenovali svoja Povjerenstva za evaluaciju 

Natječaja SZSUR-a da to naprave što prije. 

Lana Par i Eugen Car imenovani su u 

Programsko vijeće SDF-a, dok je Slobodan 

Šolaja imenovan za koordinatora projekta. 

Dino Markić imenovan je za vršitelja dužnosti 

(v.d.) Voditelja ureda za studentski standard. 

Lana Par, Marija Špoljarić, Neda Sindik, Nina 

Vukelić, Eugen Car i Antonela Lacković 

imenovani su u članove unutarnje prosudbe 

sustava osiguravanja kvalitete. 

Dino Markić imenovan je za člana Vijeća za 

rodnu ravnopravnost. 

Sastavnice koje nisu 

imenovale svoja 

Povjerenstva 

 

Marija Špoljarić – 

sastaviti prateće 

odluke 

Što prije 

 

 

 

Sukladno roku 

navedenom u 

dopisu nadležnih 

tijela koja traže 

navedena 

imenovanja. 

 

 

Ad 6. Imenovanja i prijedlozi imenovanja članova/ica i njihovih zamjenika u povjerenstva i 

tijela 

Predsjednica je uputila prisutne da će se pored Natječaja za međunarodnu suradnju, uskoro 

završiti i Natječaj za članove domskih odbora, a da Natječaj za članove ureda kontinuirano 

otvoren, a potrebno je dopuniti isti s Uredom studentskog pravobranitelja, Uredom za 

društvene aktivnosti i Uredom za studente s invaliditetom. Javni poziv za članove domskih 

odbora je potrebno raspisati, obzirom da do sad nije imenovan potrebni broj članova. Isti traje 

do 13. veljače 2023. godine. 

Zaključak:  Zadužena osoba:  Rok:  

Natječaj za međunarodnu suradnju je otvoren i 

pozivaju se svi da se na isti prijave. 

Natječaj za domske odbore je otvoren i traje do 

13. veljače 2023. godine 

Marija Špoljarić – 

dopuniti postojeći 

natječaj za članove 

Ureda 

Što prije 



 

Kontinuirano je otvoren Natječaj za članove 

ureda, te će se u postojeći dodati Uredi koji nisu 

navedeni. 

 

Ad 7. Financijski izvještaji za 2022. godinu 

Naknadno. 

Zaključak:  Zadužena osoba:  Rok:  

   

 

Ad 8. Izvještaj Studentskog pravobranitelja Sveučilišta u Rijeci za 2022. godinu 

Predsjednica je pozvala sveučilišnog studentskog pravobranitelja Dinu Markića da podnese 

izvještaj o radu Studentskog pravobranitelja Sveučilišta u Rijeci za 2022. godinu. Dino Markić 

u bitnome ističe, da je u prethodnoj godini, Ured studentskog pravobranitelja Sveučilišta u 

Rijeci provodio je aktivnosti sukladne planu i programu za navedeno mandatno razdoblje. 

Interes studenata za usluge Ureda bio je osrednji, sa povećanim interesom na početku i na 

kraju akademske godine. U navedenome razdoblju dužnost studentske pravobraniteljice je 

obnašala Eva Ružić te se ovaj izvještaj odnosi na aktivnosti koje su se provodile za vrijeme 

njezinog mandata.  U pogledu sadržaja samih upita studenata, istaknuli su se upiti vezani uz 

neobjavljivanje DINP-a, mogućnosti upisa manjeg broja ECTS-a, postupak zbog povrede prava 

intelektualnog vlasništva te načinima ocjenjivanja koji su bili u suprotnosti s Pravilnikom o 

studiranju Sveučilišta u Rijeci. Također, istaknuta su pitanja vezana uz dinamiku studiranja 

poput uvjeta za mirovanje godine te ubrzani način studiranja. Istaknuta je i povreda DINP-a u 

kojemu je nastava bila održavana na engleskom jeziku što je bilo u suprotnosti s odredbama 

DINP-a. Ured je u više navrata kontaktirao pojedine pravobranitelje sastavnica Sveučilišta. U 

mandatnom razdoblju informiranje studenata o radu Ureda se provodilo putem društvenim 

mreža pri čemu je osobito značajna bila facebook stranica Studentskog zbora Sveučilišta u 

Rijeci. S ciljem pružanja pravne pomoći studenata ostvarena je suradnja s Pravom klinikom 

Pravnog fakulteta u Rijeci u okviru koje je organizirano dežurstvo koje je bilo namijenjeno 

studentima kojima je bila potrebna pravna pomoć. Tijekom mandata Ured je sudjelovao i u 

davanju mišljenja povodom e-savjetovanja Zakona o visokom obrazovanju i znanstvenoj 

djelatnosti u okviru Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci te je u sklopu Studentskog zbora 

sudjelovao i u natječaju Europske unije. Izvještaj su prisutni članovi primili na znanje. 

Zaključak:  Zadužena osoba:  Rok:  

Izvještaj studentskog pravobranitelja 

Sveučilišta u Rijeci za 2022. godinu je primljen 

na znanje. 

  

 

 

Ad 9. United Nations Youth Delegate 

Predsjednica je uvodno prisutne uputila u činjenicu da je Enea Dessardo uputio mail u kojem 

je predstavio sebe i rad United Nations Youth Delegatea i njegovog zamjenika. Predsjednica 

je zatim pozvala g. Dessarda da ukratko predstavi svoj rad Skupštini. 

Zaključak:  Zadužena osoba:  Rok:  



 

Prisutni su iznesene informacije primili na 

znanje. 

  

 

 

Sastavio  

 

v.d. voditelj Ureda za 

udruge 

Ime i Prezime  Potpis  

 

Kristian Tončić  

  

  

  

 

Klasa:   

Ur. broj:  

 

 

 


